
               

ΕΡΩΤΗΣΗ

Αθήνα,  28/10/2020

Της: Μαρίας Αθανασίου , βουλευτού β’2 Δυτικού Τομέα Αθηνών 

Προς:  Τον κ. Υπουργό Υγείας

ΘΕΜΑ: «Τεράστια προβλήματα στο Γενικό Νοσοκομείο της Κεφαλονιάς» 

    
Κύριε Υπουργέ, 

Όπως  πληροφορούμαστε  από  ιστοσελίδες  του  διαδικτύου  αλλά  και  από  καταγγελίες
κατοίκων της Κεφαλονιάς,  το Γενικό Νοσοκομείο της Κεφαλονιάς μοιάζει  με ακυβέρνητο
καράβι, εν μέσω της τρικυμίας της υγειονομικής κρίσης. Το δε σωματείο των εργαζομένων
του  Νοσοκομείου,  όπως  διαμαρτύρονται  οι  εκπρόσωποί  του,  εισπράττει  την  απαξίωση
όλων  των  τοπικών  πολιτικών  φορέων,  όταν  δημοσιοποιεί  τα  σχετικά  προβλήματα.  Τα
προβλήματα  του  ανωτέρω  νοσοκομείου  χαρακτηρίζονται  ως  μείζονα  και  κατεπείγοντα.
Συγκεκριμένα :

1) Aντί για 4 αναισθησιολόγους, υπηρετεί μόνο ένας, ο οποίος δεν μπορεί καν να αιτηθεί
άδεια! Το ίδιο ακριβώς συμβαίνει και με τον παθολόγο ιατρό.

2) Δεν  υπάρχουν  καθόλου  οι  ειδικότητες  του  αιματολόγου,  του  ΩΡΛ,  του
γαστρεντερολόγου,  του  δερματολόγου  και  του  ογκολόγου,  με  αποτέλεσμα  οι
καρκινοπαθείς  να  ταλαιπωρούνται  σε  απίστευτο  βαθμό,  αφού,  εν  μέσω πανδημίας,
αναγκάζονται να ταξιδεύουν εκτός νησιού.

3) Από τους σεισμούς του 2014 δεν έχει γίνει η παραμικρή παρέμβαση αποκατάστασης
στο Νοσοκομείο,  με αποτέλεσμα οι  ρωγμές να είναι  ορατές  σε όλους,  γεγονός που
εντείνει την ανασφάλεια των νοσηλευομένων.

4) Δεν υπάρχουν επαρκείς σε αριθμό κλίνες ΜΕΘ παρά τις αντίθετες εξαγγελίες.
5) Δεν υπάρχει πτέρυγα για ψυχιατρική κλινική,  παρόλο που υπάρχουν υποδομές για την

δημιουργία αυτής

Το Νοσοκομείο, επιπροσθέτως, έχει μείνει «ακέφαλο», στην πιο κρίσιμη περίοδο, αφού ο
τελευταίος Διοικητής έθεσε υπόψη της πολιτικής ηγεσίας την παραίτηση του.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε να μεριμνήσετε άμεσα για την επίλυση των ως άνω μείζονων προβλημάτων,
που αντιμετωπίζουν οι κάτοικοι της Κεφαλονιάς στο νοσοκομείο της πόλης τους, ώστε να
διασφαλιστεί η προστασία της Δημόσιας Υγείας στο νησί; 

H ερωτώσα βουλευτής

Μαρία Αθανασίου
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